
 

ACTA DE LA SEXTA SESSIÓ DEL CONSELL DE BENESTAR SOCIAL 

D’AIELO DE MALFERIT, CELEBRADA EL DIA 08 DE NOVEMBRE DE 2022 

A la “Llar dels Jubilats”, quan son les dinou trenta hores del dia huit de novembre de 

dos mil vint i dos, es reuneixen, presidits pel Sr. Alcalde En Juan Rafael Espí Mompó, 

assistits per mi, en qualitat de Treballador Social, actuant com a Secretari, els Senyors i 

Senyores membres del Consell de Participació Ciutadana de l’Àrea de Benestar Social, 

a l’objecte de celebrar la sexta sessió. 

Els components es relacionen a continuació: 

• Sr. Juan Rafael Espí, Alcalde  

• Sra. Mari Fina Malchirant, Associació Ames de Casa Tyrius. 

• Sra. Julia, Associació Ames de Casa Tyrius. 

• Sra. Virtudes Morant Ferrero, Associació ADEMA 

• Sra. Desamparados Marti Penalba, Associació ADEMA 

• Sra. Mª Vicenta Sanz Horcas, Associació ADEMA 

• Sra. Mª José Cháfer, Cáritas Aielo 

• Sra. Empar Colomer, Associació Valenciana de Solidaritat amb Àfrica 

• Sra. Purificación Sánchez, Associació de Jubilats i Pensionistes 

• Sra. Mª Dolores Vicent, representant persones amb Diversitat Funcional 

• Sra. Dolores Andrés Marti, Associació en constitució Dones de Rosa 

• Sr. Joaquin Aparici, Associació Veïnal 

• Sr Antonio Montiel, representant familiars Malalts Mentals 

Secretari en funcions: Carles Soler Mas 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 



 

1. Aprovació de l’acta anterior. 

Pren el torn de paraula el Sr. alcalde, Juan Rafael Espí i pregunta a tots els assistents si 

donen per aprovada l’acta de l’anterior sessió, que prèviament se’ls ha facilitat per a que 

la pogueren llegir cadascú de manera individual. 

2. Valoració activitats fins el 31-12-2022 

 

El Sr. Alcalde realitza una síntesi de les activitats realitzades fins el moment, i explica 

aquelles que queden per realitzar abans de que concloga aquest any 2022. 

Tanmateix el Treballador Social Carles Soler, realitza el mateix dintre de l’agenda 

corresponent a l’àrea de benestar social. 

3. Resultat Pressupostos Participatius 2022. 

L’alcalde, inicia aquest punt exposant totes aquelles propostes que han sigut acceptades 

per a votació. Informa de que es disposa d’un pressupost de 180.000€ dintre dels 

pressupostos participatius per poder portar a cap aquelles propostes que siguen les més 

votades. També emfatitza en què el vot es pot realitzar tant de manera telemàtica, com 

presencialment a les urnes habilitades a l’ajuntament com a la policia local. 

Les propostes acceptades per a votació, són: 

- El festival de música jove “Llos Festival”. 

- La neteja i recuperació de la senda del teleraco i l’alt del tormo. 

- Millores en la teulada municipal i al museu de Nino Bravo. 

- Plantació de 1000 arbres en zona urbana. 

Per concloure aquest apartat, Juanra explica que s’està valorant recuperar la nit de 

l’esport, i que a més a més en breu començaran les obres per a realitzar el parc de 

calistènia així com l’habilitació del gimnàs. 

4. Informe Alcaldia 

El Sr. Alcalde, informe que dintre d’un termini curt de temps van a executar-se les 

millores de la teulada de la biblioteca i del museu Nino Bravo, degut a la premura 

existent, ja que aquest proper 2023 és l’any anomenat: “Any Nino Bravo”. 

També informa sobre les obres del grup nou, les quals van a iniciar-se imminentment, 

per tant l’activitat de pilates, es traslladarà a realitzar-se al poliesportiu. 



 

Segueix informant al consell, que el proper 23 d’Abril del 2023 serà el dia en el que es 

realitze la Run Càncer. 

Seguidament, realitza un repàs de les associacions que si han sol·licitat la subvenció, 

així com també puntualitza les que no ho han fet. 

Finalment i per donar per conclòs aquest apartat, informa als membres presents del 

consell, sobre la Junta de Seguretat realitzada durant el passat mes d’Octubre. Fa un 

xicotet resum, incidint sobretot en els temes que en ella es varen tractar: delinqüència, 

consum/tràfic de drogues, violència de gènere i assetjament infantil. 

5. Propostes Associacions 

Pren la paraula la Sra. Desamparados Marti Penalba, representant de l’associació 

ADEMA, per tal de proposar realitzar la gimnàstica per a majors en dos torns, ja que 

argumenta que no hi ha suficient material per a tots/es les assistents. 

Així doncs, i no havent més propostes per part dels assistents, es proposa fer arribar 

totes aquelles propostes que tinguen les associacions representades en aquest consell, 

abans del 30 de Novembre, al secretari; amb la intenció de que al pròxim consell que és 

realitzarà a principis de l’any vinent es puguin valorar. 

6. Precs i Preguntes. Torn obert d’intervencions 

La Sra. Empar Colomer, representant de l’associació AVSA, intervé per tal de 

puntualitzar que les persones africanes que estan residint a la nostra localitat, en la seua 

totalitat tenen permís de treball. 

A més a més, convida a tot aquell o aquella que estiga interessat en conèixer-les més i 

vullga endinsar-se en saber que és allò que fan, que visiten la granja de Vallada, on el 

primer diumenge de cada mes realitzen una paella per a tothom.  

Ja per finalitzar aquesta sessió, el Sr. Alcalde explica el perquè de que “Aielo Cam” ja 

no va a gravar cap acte que tinga que veure amb l’Ajuntament, donat que la gent del 

poble ho pregunta. 

Explica que aquests, van presentar un comunicat a l’Ajuntament afirmant que per 

motius interns deixaven de fer la seua tasca. 

No havent més assumptes a tractar s’alça la sessió pel Sr. Alcalde, quan són les 20:30 

hores i per donar constància del que s’ha tractat i dels acords adoptats, estenc la present 

acta de la qual jo, com a Secretari del Consell done fe. 

 

 



 

L’ALCALDE                                                    EL SECRETARI 

                                                                            

Juan Rafael Espí Mompó                                       Carles Soler Mas 

 


